

TAIWAN INTERNATIONAL STUDIES QUARTERLY

ISSN 1816-2622

台灣國際研究季刊

台灣國際研究季刊

ISSN 1816-2622

Theme Articles

Cheng-Feng Shih

Choices of Constitutional System

Ming-Feng Liu

Regime of Neo-liberalism and the French Fifth Republic:
The Role and the Legitimacy of the President at the Globalization Period

Yen-Pin Su

Constitutional Choice and Development in Latin American Countries

Kuei-hsiang Liao

Analyzing the Impact of the Coalition on the Constitutional System of Germany

Shun-jie Ji

The Choice and Design of U.S. Constitution

Ming-Juinn Li

Japan's House Cabinet System under the Symbolic Emperor System:
The Institutional Design for Weakening the Power of the Prime Minister

Research Articles

Kuo-cheng Chang

Standing Firm and Marching toward the Challenge:
On the Direction of the Development of Taiwan's Military Strategy

Shangmao Chen, Tony Tai-Ting Liu, and Peiting Lin

A Comparative Analysis of the Belt and Road Initiative and the New
Southbound Policy: A Case Study of Thailand

Ching-Sheng Lo

Hegemony, Trade War, and National Security Strategy

Taiwan International Studies Association

Volume 15, Number 4, Winter 2019

專題論文

施正鋒 / 憲政體制的選擇

劉名峰 / 自由主義體制與法國第五共和文明化歷程中的總統角色
與衝突

蘇彥斌 / 拉丁美洲各國憲政體制選擇與發展

廖揆祥 / 聯合內閣對於德國憲政制度之影響

紀舜傑 / 美國總統制之選擇與運作

李明峻 / 日本象徵天皇制下的議院內閣制—被弱化的制度設計

一般論文

張國城 / 台灣軍事戰略發展方向—「立足現況、因應威脅」的觀點

陳尚懋、劉泰廷、林珮婷 / 一帶一路與新南向政策在泰國的實踐

羅慶生 / 霸權的反撲—規則、貿易戰與市場

台灣國際研究學會出版

第15卷 第4期 2019年 / 冬季號

Taiwan International Studies Quarterly

Volume 15, Number 4, Winter 2019